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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

13. januar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 495
Mener ministeren det er rimeligt, at vanrøgtede dyr ikke fjernes fra ejeren af 
politiet, fordi politiet vurderer, at det er for dyrt, og hvad vil ministeren gøre for 
at sikre, at dette vanvid ikke fortsætter så dyrene i stedet kan få hjælp? Der 
henvises i den forbindelse til artiklen "Mishandlede dyr koster en formue" fra 
BT den 9. januar 2010. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmabh@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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